
ACTE PLE ORDINARI 
DATA 29 DE JUNY DE 1999 
HORA 8 DE LA TARDA 

 
 

ORDRE DEL DIA PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 

- Ramón Casadesús Pérez 
- Gemma Perich Vidal 
- Josep M.Serra Mercader 
- Antoni Mora Vergés 
- M.Dolors Ustrell Boada 
- Manel Martín Riera 
- Joan Fusté Badal 
- Anna Llobet Prat 
- Pilar Llaquet 
- Albert Alfonso Moreno 
- Rosa Massot Casadevall 
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullàs 
- Josep Gallès Villaescusa 
- Josep Rodés Girona 
 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 
- Pedro Villameriel 

Interventor 

 
1.- Aprovació, si s’escau de 

l’acta de la sessió anterior. 
 
 
 

 
 
 
Vist que els reunits són el total de membre de l’Ajuntament 
Ple, el Sr. President obre l’acte i s’entra a conèixer els 
afers inclosos en l’ordre del dia. 
 
 
L’Alcalde dóna la benvinguda a tothom i destaca que és l’últim 
Ple de la present legislatura. 
 
 1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta de la sessió anterior. 
VOTACIÓ. FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
A continuació l’Alcalde, destaca que com ja ha estat habitual 
en altres ocasions, es vol reconèixer la tasca portada a terme 
pels Regidors més antics i en mostra d’aquest reconeixement 
s’ofereix als regidors amb més de vuit anys d’antiguitat la 



medalla de la Vila. Els electes que enguany se’ls fa entrega 
de la medalla són: 
 

- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Pilar Llaquet Quintilla 
- Josep M Serra Mercader 
- Antoni Mora Vergés 
- Joan Fusté Badal 
- I finalment a l’Alcalde Sr. Lluís M Corominas Díaz 
 

Acte seguit l’Alcalde dóna la paraula als regidors que 
s’acomiaden de la present legislatura, dels quals es recull 
breument la seva intervenció, per a constància del fet: 
 
Comença el Sr. Josep M Gallés pel PP tot dient que” fa pocs 
dies vaig presentar per la meva pròpia decisió i voluntat, la 
renúncia com electe i cap de llista del grup municipal del PP.  
Fa quatre anys que vaig prendre possessió del càrrec de 
regidor, va ser una decisió presa amb molta il·lusió, i vaig 
considerar que com a ciutadà electe, podria aportar els meus 
modestos coneixements en el treball diari a l’Ajuntament. Era 
una tasca molt encoratjadora i que en permetria conèixer més a 
fons les diferents problemàtiques del nostre municipi. Crec 
que Castellar ha fet un gran canvi tot i que encara hi ha 
molta feina per a fer. 
Durant aquests anys he procurat treballar amb molta il·lusió i 
intentar buscar el millor camí, la solució més eficaç, per tal 
de contribuir a portar endavant aquesta millora en la política 
municipal, destacar: ROM, Pla General, Auditoria 
Mediambiental, Programa municipal socio-sanitari, barreres 
arquitectòniques, Centre de Dia, pavelló, pistes d’atletismes, 
parc de Colobrers, etc.. tot i que encara queden moltes coses 
a fer.  
Val a dir que ha estat una legislatura molt enriquidora, 
responsable, democràtica, respectuosa, amb les diferents idees 
polítiques representades i voldria afegir que cal que es 
continuï aquesta tasca amb el màxim respecte polític.   
Pel que fa al meu company de partit, li desitjo, també, molta 
sort i molt d’encert en al seva tasca a favor de Castellar. És 
una persona molt jove, de noves generacions, amb una gran 
voluntat de servei i decisió de treballar pel poble”. Gràcies 
a tothom. 
A continuació el Sr. Enric Falgueres pel grup socialista 
comença donant l’enhorabona als guanyadors de les eleccions 
municipals, al grup de CiU, felicitar al Sr. Lluís Coromines 
per la seva reelecció, també felicitar als nous membres del 
Consistori, que a partir d’ara hauran de treballar pel poble, 
no és una tasca fàcil, és un treball que s’ha de fer amb 
paciència i ganes, per això demano que es treballi amb la 
mateixa il·lusió que ho he fet jo. Aquests darrers quatre 



anys, han estat una de tantes experiència que m’ha donat 
Castellar, des de que vaig arribar, m’estic força satisfet 
perquè crec que he aportat allò que havia d’aportar i que 
diversos aspectes de la vida municipal han avançat gràcies al 
treball i a l’esforç de tots, per altra banda des de la meva 
posició, crec que encara hem deixat alguns assumptes pendents, 
i només es solucionaran treballant, i us tocarà a vosaltres el 
fer-ho. Per acabar vull agrair a tothom aquest quatre anys que 
m’enorgulleixo d’haver treballat per Castellar.” Gràcies. 
Seguint l’ordre la Sra. Anna Llobet  per CiU comença la seva 
intervenció donant les gràcies pels quatre anys passats junts, 
gràcies pel bon clima que hi ha hagut i pel bon equip que hem 
format entre tots. 
Tot seguit el Sr. Joan Fusté per CiU agraeix l’ajut rebut de 
tots els companys de Consistori, i destaca que ha estat una 
etapa molt profitosa de la seva vida. 
Intervé el Sr. Manuel Martin per CiU dient que han sigut 
quatre anys molt intensos i que m’han ajudat a conèixer molt 
més Castellar i a donar molta més importància  les coses que 
es fan. Ha sigut un període de bona convivència en els quals 
he pogut conèixer el treball que fan les entitats, vull dir el 
treball que no es veu, ja que elles són el motor del poble de 
Castellar. Per últim felicitar als companys dels Consistori, 
als que se’n van i als que es queden a l’equip de govern, tot 
desitjant-lis tota mena d’encerts. Gràcies. 
Continua el Sr. Antoni Mora  manifestant que restarà al servei 
del poble.  
Finalment el Sr. Ramon Casadesús  comença expressant la 
satisfacció d’haver compartit amb tots disset, aquests quatre 
anys, el treballar junts en benefici de Castellar, destacar 
també, la bona entesa i la bona col·laboració de treball que 
ha estat una constant i això ha afavorit el poder dir avui que 
ha estat satisfactori el temps de treball en conjunt. Per 
acabar vull destacar l’orgull d’haver pogut formar part 
d’aquest Consistori i agrair a tots la col·laboració que hem 
tingut, i a tots la vostra assistència. Gràcies.           
Finalment l’Alcalde obra un torn d’intervencions entre els 
portaveus, per si volen fer un breu balanç de la legislatura: 
Comença el Sr. Josep Rodés per IC dona les gràcies a tots els 
companys, per què entre tots hem portar a terme una tasca per 
millorar Castellar. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC després de donar les gràcies a 
tots, diu que en totes les accions preses s’ha anat a buscar 
el millor pels castellarencs, malgrat les discrepàncies en la 
manera de veure les coses. S’ha procurat sempre separar els 
aspectes personals dels polítics, sempre hi ha hagut una 
relació correcte i cordial, i finalment encoratjar a tots els 
companys que deixen l’Ajuntament, per què aprofitin 
l’experiència adquirida i no abandonin aquesta tasca, i 
continuïn treballant per Castellar, des de diferents àmbits 
associatius. 



Acaba l’acte l’Alcalde dient que totes les paraules 
d’agraïments i de col·laboració, són compartides per aquesta 
Alcaldia, però sobretot dir-vos a tots els que ara ens deixeu 
i torneu a la vida civil, que tingueu present que aquests 
quatre anys al servei del poble no s’obliden i que el 
reconeixement cal buscar-lo amb nosaltres mateixos, perquè la 
feina feta, ha d’omplir pel sol fet d’haver treballat pel 
municipi. Hem deixat el llisto molt alt, perquè entre tots 
s’ha treballat fort i Castellar ho ha notat.  
Tot seguit feu obsequi als regidors que se’n van d’un quadre 
com a record. 
 
El públic assistent ovacionà l’entrega d’aquests obsequis. 
      
Essent les nou del vespre,  s’aixeca la sessió de la qual per 
a constància general es recull en el Llibre d’Actes, amb el 
vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


